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Un centenar de veïns d’Alp pateixen talls 

d’aigua durant un dia per manca de reserves 
La falta de subministrament s'ha restablert aquest divendres, 

però l'Ajuntament alerta que es podria tornar a repetir 

 

Revisió d'un dels dipòsits d'aigua d'Alp. / M.F.C.  

MARIA FORMENTI COSP (Alp).- Un centenar de veïns i veïnes d’Alp han patit 
aquest dijous talls en el subministrament d’aigua perquè les reserves que hi ha 
ara mateix al municipi estan sota mínims. La sequera i l’ús irresponsable que 
en fan alguns veïns han deixat un dels dipòsits que abasteix Alp, el de Font 
Trillans, en estat crític. La situació s’ha vist agreujada per l’increment 
considerable de segons residents que hi ha aquests dies a la vall. 

L’alcalde d’Alp, Carlos Adserà, ha indicat que “el problema el tenim amb gent 
que jo qualificaria d’insolidària, que provoquen que el consum sigui excessiu, 
les reserves baixin, la pressió caigui i acabi passant el que ha passat aquest 
dijous durant unes hores, que els veïns del nucli d’Alp es quedin sense aigua, o 



amb molt poca pressió, fins ben entrada la nit”. Adserà ha lamentat que “hi 
havia gent que arribava de treballar i no es podia ni dutxar, mentre altres tenen 
la gespa del jardí com la del Camp Nou”. 

 

Els parcs i jardins públics d’Alp només mantenen reg de supervivència. / M.F.C. 

Des de l’Ajuntament han fet una crida a seguir les recomanacions i no 
malbaratar ni una gota d’aigua. També han demanat que no es reguin jardins, 
ni s’omplin piscines particulars ni tampoc es netegin vehicles. 

Pel que fa a les zones verdes públiques, des del consistori han indicat que 
només es manté el rec de subsistència d’alguns arbres, així com el del camp 
de futbol i el de l’entorn de la piscina municipal, en considerar-se refugis 
climàtics per fer front a les altes temperatures. A més, com a mesura 
d’emergència, s’ha fet arribar des de Masella fins al nucli d’Alp uns 20 metres 
cúbics d’aigua diaris per intentar mantenir les reserves. 

D’altra banda, l’Ajuntament preveu aprovar una ordenança que permeti 
sancionar a aquells que no segueixin les recomanacions, però no serà fins a la 
tardor. Així, Adserà ha detallat que “fins que no tinguem aprovada l’ordenança 
que, anant ràpid, comporta dos mesos o dos mesos i escaig de temps, no 
tindrem capacitat sancionadora, ja que ara mateix no tenim eines per poder 
posar sancions”. 

Aquest divendres s’ha recuperat el subministrament d’aigua al municipi tot i que 
els talls es podrien repetir en els pròxims dies. Recordem que aquests dies 
també han tingut lloc situacions similars en poblacions com Mussa o les Masies 
de Coll de Nargó. 

 


